
Material wealth and spiritual wealth
物質財富與精神財富

1、根本財富
根本財富就是人的生命物質，即身體。

2、必需財富
這是與身體溫飽密切相關的物質財富。如吃的食物、穿的衣服、住的房子等

等。

3、自然財富
 這類財富與必需財富的關係最為密切。這些財富有土地、領空、海域以及其中
蘊藏的人類需要的物質。

4、創造財富
 它是人類獲得必需財富的勞動工具和人類對自然財富加工改造使之成為人類生
存發展需要的財富。

1. Fundamental wealth
The fundamental wealth is the material of human life, namely the body.
2. Necessary wealth
This is a material wealth closely related to the body's food and clothing. Such
as food to eat, clothes to wear, house to live in and so on.
3. Natural wealth
This kind of wealth is most closely related to necessary wealth. These
treasures include land, airspace, sea areas and the materials that human
beings need.
4. Create wealth
It is a labor tool for human beings to obtain the necessary wealth and the
wealth that human beings need for their survival and development by
processing and transforming natural wealth.

   物質財富是指經生產過程創造並積累起來的
固定資產和庫存此外包括土地和少量的自然資

源.
   物質財富是人的根本財富，包括食物、衣
服、住房等等物質基礎的富有。

 Material wealth refers to the fixed assets
and inventories created and accumulated
through the production process, including
land and a small amount of natural
resources. Material wealth is the
fundamental wealth of people, including the
wealth of material foundations such as food,
clothing, and housing.

物質財富Material wealth



    
     是指人們從事智力活動所取得的成就一個無形的東西，即：除物質上
的財富，就是精神財富。既然叫做財富，也像真正的財富一樣寶貴的，

而與真的財富不同的是，精神財富不會隨時間的推移貶值或遺失具體説

來應該是存在與你心中僅次於感情的珍貴記憶或真諦，在你失意或悲傷

的時候給予你撫慰，在挫折的時候給你信心或前進的方向，在你老去時

可以回味的，誰也拿不走你的內心寶藏，那是比任何實際財寶都要珍貴

的東西，是一個人得以活下去，得以不斷進取的源泉，所以精神財富也

稱作精神資源。 It refers to the achievements people have made in
intellectual activities, an intangible thing, that is, except material
wealth, it is spiritual wealth. Since it is called wealth, it is as precious
as real wealth. Unlike real wealth, spiritual wealth will not
depreciate or be lost over time. Specifically, it should be a precious
memory or true meaning that is second only to feelings in your
heart. It will comfort you when you are frustrated or sad, give you
confidence or direction when you are frustrated, and you can
remember it when you are old. No one can take away your inner
treasure. It is something more precious than any real treasure. It is a
person.

精神財富SPIRITUAL WEALTH

物質財富與精神財富哪個更重要
Which is more important, material wealth or spiritual wealth?


